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18:10 Elnök úr megállapította, hogy 6 fővel határozatképes az Elnökség 

Elnök úr a napirend tárgyalása előtt megköszönte mindenkinek a Hungarian Open kapcsán nyújtott 

segítségét. 

Harsányi Enikő és Kövesdi Andrea röviden összefoglalták észrevételeiket. 

18:13 Tekauer Norbert csatlakozott a híváshoz, szavazati joggal rendelkezők száma 7 fő. 

Tekauer Norbert is megosztotta saját véleményét a Hungarian Open kapcsán. 

1. Hazai versenyrendszer 

a) Versenynaptár 2022 

Elnök úr elmondta, hogy Soft és Steel csapatbajnoki forduló időpontját csak végszükség esetén lehet 

módosítani. 

Előterjesztette, hogy a kiküldött vázlat alapján az Iroda készítse el a 2022. évi versenynaptárat. 

b) Utánpótlás versenyrendszer 

Az elnökség mérlegelte, hogy az utánpótlás versenyek számát lehet-e növelni. 

Elnök úr elmondta elképzeléseit egy utánpótlás liga indításáról, amivel tömegbázist lehet növelni. 

Részletezték a lebonyolításra és játékmódra vonatkozó változtatási javaslatokat. Elnök úr kérte, hogy 

erről ne az elnökség döntsön, csak hagyja jóvá a bizottság javaslatát. 



Elnök úr felkérte az Elnökséget a versenynaptárral kapcsolatos előterjesztés elfogadására. Ezt 

követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a 

60/2021.XI.02 EH határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy a megküldött vázlat alapján az Iroda készítse el a 2022. évi 

versenynaptárat, majd írásbeli elfogadás után 2021. november 28-ig adja ezt ki. 

Előterjesztés: A versenynaptárba vett csapatbajnoki fordulók időpontjain kizárólag WDF, EDU 

nemzetközi események és nem orvosolható vis maior helyzet miatt lehessen változtatni. Ennél 

valamivel enyhébb speciális indokok mérlegelhetők a többi verseny kapcsán, de ilyen témában az 

Elnökség felé kérelmet nem lehet beadni. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget ennek elfogadására. 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a 

61/2021.XI.02 EH határozatot 

Az Elnökség elfogadta a fent részletezett előterjesztést. 

Elnök úr az utánpótlás versenyrendszer kapcsán a következő előterjesztéseket tette: 

Amennyiben az Utánpótlás szövetségi kapitány és segítői találnak lehetőséget a versenynaptárba 

további fordulókat beilleszteni, erre van lehetőségük. 

A gyermek kategóriában a játékmódot a tanácsadó testület – ha egyetértenek – vagy a szövetségi 

kapitány határozza meg, és ez kerüljön bele a versenykiírásba. 

Serdülő kategóriában a versenymód liga-rendszerű legyen  

Az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a 

62/2021.XI.02 EH határozatot 

Az Elnökség elfogadta az utánpótlás versenyrendszerre vonatkozó előterjesztéseket. 

c) Díjátadó, szuperbajnoki döntő 2021 

Elnök úr 3 programelemet szeretne beépíteni: színvonalas rövid műsor az elmúlt 30 év kapcsán, 

szuperbajnoki döntő, díjátadók 

Ekkor lenne bemutatva a jubileumi évkönyv is. 

Az Elnökség megvitatta a szuperbajnoki döntő résztvevőinek kiválasztási elvét, melyre az alábbi 

előterjesztés született. A 8 résztvevő a következőképpen áll össze: A Steel Egyéni Nemzeti Bajnokság 

összesített ranglistájának első hat helyezettje, a Magyar Darts Liga országos döntőjének győztese, ha 

nincs benne az első hat helyezettben. Ha benne van, úgy a ranglista hetedik helyezettje kerül 

behívásra. A nyolcadik résztvevő pedig az év női játékosa. 

A meghívottak listájának összeállításában és a 30 ajándékozott kiválasztásában vár Elnök úr 

segítséget. 

Javaslat: minden tagegyesület és egyesületi tag adjon le 3 nevet, akit javasol a 30 jubileumi díjra, 

melyet Takács Zoltánnak kell leadni. 



Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön a felsorolt előterjesztésekről. 

Az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a 

63/2021.XI.02 EH határozatot 

Az Elnökség elfogadta a felsorolt előterjesztéseket. 

19:03 Tekauer Norbert kilépett a hívásból, szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő. 

2. Bíróképzés 

Elnök úr küldött róla írásbeli előterjesztést. 

Molnár László Kövesdi Andrea kérdésére elmondta, hogy Barta Zsolttal elkezdték a tananyagot 

összeállítani, és az oktatást is vállalják. 

Harsányi Enikő kérte, hogy vele is legyen egyeztetve, hogy a WDF szabályoknak megfeleljünk. 

Elnök úr azt tartja célszerűnek, hogy mindenki egy hozzá testhezálló részről írjon anyagot, úgy, hogy 

2022. január 15-ig álljon össze. 

Az előterjesztettek alapján az Iroda kérje fel Marti Györgyöt a Képesítési Szabályzat módosítására. 

Az Elnökség 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a 

64/2021.XI.02 EH határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy Marti Györgyöt kérje fel az Iroda a Képesítési Szabályzat módosítására 

Elnök úr előterjesztése alapján, továbbá elfogadta, hogy a képzés tananyagának összeállításához 

2022. január 15-ig meg kell küldeni az írásokat. 

3. Évkönyv 

Mihályi András beszámolt a könyv készüléséről. 

Elnök úr kiegészítette az anyagi oldallal kapcsolatos információkkal a beszámolót. 

4. Egyebek 

Elnök úr röviden beszámolt a Szövetség pénzügyeiről, tárgyi eszközeiről, készleteiről. Beszélt az 

infrastrukturális fejlesztési tervekről is. Kövesdi Andrea elmondta, hogy a Budapesti Darts Szövetség 

megvásárolta Wekerléről a Soft gépeket, amik ezek után is a Szövetség rendelkezésére is fog állni. 

Egy a versenyek megrendezésére alkalmas helyszín keresése még folyamatban van. 

Két kérelem érkezett be két a Szövetség tulajdonában lévő EuroDarts gép megvásárlása ügyében. 

Elnök úr felhatalmazást kért, hogy ezeket a gépeket eladhassuk bruttó 150.000 Ft-ért. 

5 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

65/2021.XI.02 EH határozatot 

Az Elnökség felhatalmazta Elnök urat a gépek eladására bruttó 150.000 Ft áron. 

Kövesdi Andrea beszámolt a Radikal Soft MDL döntő időpontjának áthelyezéséről. 

Cseh Open kapcsán Elnök úr elmondta, hogy ha csak a legszűkebb kerettel is, de kell támogatnunk 

játékosokat a kiutazásban, mert van, akinek van esélye kijutni Lakeside-ra. 



Részletezte, hogy szerinte milyen problémák léphetnek fel a kiutazás kapcsán, és mikre kellene 

figyelni. Elmondta, hogy a korábban támogatásra javasolt személyek körében körbe kell kérdezni, 

hogy vállalnák-e az utazást. Felhívta a figyelmet rá, hogy alaposan fel kell készülni erre az utazásra, 

érdemes tesztelni indulás előtt, célszerű vészforgatókönyvvel készülni. 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

66/2021.XI.02 EH határozatot 

Az Elnökség az elmondottak alapján támogatja azon játékosok kiutazást Csehországba, akik vállalják 

a Szövetség által támasztott követelmények betartását. 

 

20:07 Jegyzőkönyv lezárva 

 

k.m.f. 
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 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 elnök jegyzőkönyvvezető 

 


